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1. Opening  
a. Voorzitter Gert Jan Mooi verwelkomt de 45 leden die de ALV bezoeken en meldt de leden die 

zich voor de ALV hebben afgemeld: 
Vries, Jan van der Molen, Annette Molewijck 
De ereleden Joop Hassink, Bert Oos
Vervolgens wordt een minuut stilte gehouden om oud
herdenken. 

2. Ingekomen stukken 
Brigitte Rorink verzoekt het bestuur om het afval gescheiden in te zamelen. Dit verzoek wordt 
doorgespeeld naar de Mastenbroektoernooi
heeft. 
 

3. Vaststellen van de agenda 
Er worden geen wijzigingen aangebracht.
 

4. Verslag ALV 2018 
Het te downloaden verslag van de site wordt goedgekeurd met daarbij de opmerking 
bestuur navolging dient te geven aan gemaakte afspraken:
a. een veel scherper beleid t.a.v. contributie
  betaalde contributies. 
b. De incasso-regeling dient op tijd te worden opgestart, zodat er vana
  toezegging op de ALV van 2018
  dienen opgelopen contributie
  kunnen vinden.  
c. Het bord van de club van 50 dient 
  (Hanneke Stolmeijer). Bert Oosterveld biedt aan om dit te verzorgen.
d. het overhevelen van het geld van de sb. junioren naar de sb. jeugdpot 
  vinden (Aafje van Baal) 

 
5. Mededelingen van het bestuur

Voorzitter Gert Jan Mooi maakt een verontrust
aan de bestuurstafel. Slechts hij en penningmeester Michel ten Bulte hebben zitting in het 
huidige bestuur. Voor een vereniging van bijna 300 l
een club te besturen. Hij vraagt de aanwezigen dan ook duidelijk om zitting te nemen in dit 
bestuur, waarbij de functies secretariaat en Commissaris Technische Zaken persé ingevuld 
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verwelkomt de 45 leden die de ALV bezoeken en meldt de leden die 
zich voor de ALV hebben afgemeld: Rob Hassink, Henk Heegen, Brigitte Rorink, Chris de 

Annette Molewijck – Otter en Robbin Vording.
De ereleden Joop Hassink, Bert Oosterveld en Bertil Haage worden welkom geheten.
Vervolgens wordt een minuut stilte gehouden om oud-bestuurslid Bertie Bornebroek te 

Brigitte Rorink verzoekt het bestuur om het afval gescheiden in te zamelen. Dit verzoek wordt 
orgespeeld naar de Mastenbroektoernooi-commissie die daar als eerste mee te maken 

 
Er worden geen wijzigingen aangebracht.  

Het te downloaden verslag van de site wordt goedgekeurd met daarbij de opmerking 
bestuur navolging dient te geven aan gemaakte afspraken: 

een veel scherper beleid t.a.v. contributie-achterstanden en het blijven vorderen van niet 

regeling dient op tijd te worden opgestart, zodat er vana
toezegging op de ALV van 2018) een gezondere financiële situatie ontstaat. Daarbij 
dienen opgelopen contributie-achterstanden, die nu veel te hoog zijn, niet meer plaats te 

Het bord van de club van 50 dient conform toezegging een prominenter
(Hanneke Stolmeijer). Bert Oosterveld biedt aan om dit te verzorgen.
het overhevelen van het geld van de sb. junioren naar de sb. jeugdpot 

ingen van het bestuur 
Voorzitter Gert Jan Mooi maakt een verontrustend gebaar, door te wijzen op de lege plekken 

Slechts hij en penningmeester Michel ten Bulte hebben zitting in het 
huidige bestuur. Voor een vereniging van bijna 300 leden is dit een onmogelijke opgave om 
een club te besturen. Hij vraagt de aanwezigen dan ook duidelijk om zitting te nemen in dit 
bestuur, waarbij de functies secretariaat en Commissaris Technische Zaken persé ingevuld 

Algemene Leden Vergadering – vrijdag 15 maart 2019
Tex Town Tigers 

verwelkomt de 45 leden die de ALV bezoeken en meldt de leden die 
Henk Heegen, Brigitte Rorink, Chris de 

Otter en Robbin Vording. 
terveld en Bertil Haage worden welkom geheten. 

bestuurslid Bertie Bornebroek te 

Brigitte Rorink verzoekt het bestuur om het afval gescheiden in te zamelen. Dit verzoek wordt 
commissie die daar als eerste mee te maken 

Het te downloaden verslag van de site wordt goedgekeurd met daarbij de opmerking dat het 

en het blijven vorderen van niet  

regeling dient op tijd te worden opgestart, zodat er vanaf 1-1-2019 (conform  
een gezondere financiële situatie ontstaat. Daarbij  

achterstanden, die nu veel te hoog zijn, niet meer plaats te  

een prominentere plek te krijgen.     
(Hanneke Stolmeijer). Bert Oosterveld biedt aan om dit te verzorgen. 
het overhevelen van het geld van de sb. junioren naar de sb. jeugdpot dient nog plaats te  

gebaar, door te wijzen op de lege plekken 
Slechts hij en penningmeester Michel ten Bulte hebben zitting in het 

eden is dit een onmogelijke opgave om 
een club te besturen. Hij vraagt de aanwezigen dan ook duidelijk om zitting te nemen in dit 
bestuur, waarbij de functies secretariaat en Commissaris Technische Zaken persé ingevuld 

maart 2019 
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moeten worden. Dit om tot een 5
(jonge) kandidaten. De voorzitter
om zich beschikbaar te stellen als kandidaat en verzoekt iedereen om dit gemis aan kandidaat 
bestuursleden breeduit te communiceren!!!
 
Daarnaast meldt de voorzitter de volgende “vacatures”

    Kader ( trainers honk- als softbal )
    Supervisors kantine 
    Materiaal commissaris  
 
6. Lid van Verdienste /Jubilarissen 2018

Lid van verdienste: 
Er vindt een unieke gebeurtenis plaats. Voor het eerst in de clubhistorie wordt een dame 
benoemd tot Lid van Verdienste: Ingrid Oosterveld. Zij heeft een enorme staat van dienst. In 
al die jaren vanaf het Stadsveld
ze ongelooflijk veel gedaan: speler en steunpilaar van het toenmalige T
in1996 uiteindelijk de hoofdklasse bereikte. 
slagvrouwe van TTT. Was als coach en ass.coach actief en ondersteunde de 
penningmeester met name bij de financiële administratie van de kantine. Bij vele toernoo
verzorgde ze werkzaamheden in de kantine
jeugdkampen en was de afgelopen jaren één van de weinige TTT
systeem beheerste en ondersteunde daarmee dames 1. 
Het bestuur benoemt op trotse wijze 
 
Jubilarissen: 
Dit jaar is een jaar met veel jubilarissen. Voorzitter Gert Jan verzorgt een korte toespraak bij 
de negen verschillende jubilarissen. Het 50
complimenten voor zijn werk op het veld en achter de schermen. Joop Nordsiek wordt als 
40-jarig lid herinnerd als de voorzitter met de snelste ALV
Merel Oosterveld, Mieke Smit van der Zwaan, Oswaldo Henriquez ontvangen met
hun speldje. 
Hanneke Stolmeijer neemt het speldje voor haar man mee. De afwezige Frank en Petra van 
Heijst zullen het speldje nog ontvangen.
 
Wall of Fame: 
Laura Wissink onthult mede namens de afwezige Robbert Heuvelman en Martijn Guillot de 
fotogalerij van hen als internationals, die opgenomen word
 

7. Jaarverslag secretaris en commissies
De voorzitter spreekt zijn waard
het samenstellen van de verschillende verslagen en geeft aan dat deze verslagen altijd een 
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Dit om tot een 5-koppig bestuur te komen. De vergadering levert echter geen 
(jonge) kandidaten. De voorzitter geeft aan dat de aanwezigen nogmaals dienen na te denken 
om zich beschikbaar te stellen als kandidaat en verzoekt iedereen om dit gemis aan kandidaat 
bestuursleden breeduit te communiceren!!! 

Daarnaast meldt de voorzitter de volgende “vacatures” 
als softbal )  

ubilarissen 2018 / Wall of Fame  

Er vindt een unieke gebeurtenis plaats. Voor het eerst in de clubhistorie wordt een dame 
oemd tot Lid van Verdienste: Ingrid Oosterveld. Zij heeft een enorme staat van dienst. In 

al die jaren vanaf het Stadsveld-Noord (vanaf 1975) en in de jaren op “The Cottonfields” heeft 
ze ongelooflijk veel gedaan: speler en steunpilaar van het toenmalige T
in1996 uiteindelijk de hoofdklasse bereikte. Ze was gedurende zes jaren de beste 

Was als coach en ass.coach actief en ondersteunde de 
penningmeester met name bij de financiële administratie van de kantine. Bij vele toernoo
verzorgde ze werkzaamheden in de kantine. Ze verzorgde met andere Tigers de 
jeugdkampen en was de afgelopen jaren één van de weinige TTT-leden die het play
systeem beheerste en ondersteunde daarmee dames 1.  
Het bestuur benoemt op trotse wijze Ingrid Oosterveld-Simmons tot Lid van Verdienste.  

Dit jaar is een jaar met veel jubilarissen. Voorzitter Gert Jan verzorgt een korte toespraak bij 
de negen verschillende jubilarissen. Het 50-jarige (ere)lid Bert Oosterveld ontvangt vele 

mplimenten voor zijn werk op het veld en achter de schermen. Joop Nordsiek wordt als 
jarig lid herinnerd als de voorzitter met de snelste ALV-tijd van 1:35 minuten. Thijs Haage, 

Merel Oosterveld, Mieke Smit van der Zwaan, Oswaldo Henriquez ontvangen met

Hanneke Stolmeijer neemt het speldje voor haar man mee. De afwezige Frank en Petra van 
Heijst zullen het speldje nog ontvangen. 

Laura Wissink onthult mede namens de afwezige Robbert Heuvelman en Martijn Guillot de 
alerij van hen als internationals, die opgenomen worden in de Wall of Fame.

en commissies 
De voorzitter spreekt zijn waardering uit voor het vele werk en de energie die geleverd is voor 
het samenstellen van de verschillende verslagen en geeft aan dat deze verslagen altijd een 

De vergadering levert echter geen 
geeft aan dat de aanwezigen nogmaals dienen na te denken 

om zich beschikbaar te stellen als kandidaat en verzoekt iedereen om dit gemis aan kandidaat 

Er vindt een unieke gebeurtenis plaats. Voor het eerst in de clubhistorie wordt een dame 
oemd tot Lid van Verdienste: Ingrid Oosterveld. Zij heeft een enorme staat van dienst. In 

de jaren op “The Cottonfields” heeft 
ze ongelooflijk veel gedaan: speler en steunpilaar van het toenmalige TTT waarmee ze 

Ze was gedurende zes jaren de beste 
Was als coach en ass.coach actief en ondersteunde de 

penningmeester met name bij de financiële administratie van de kantine. Bij vele toernooien 
. Ze verzorgde met andere Tigers de 

leden die het play-by-play 

Simmons tot Lid van Verdienste.   

Dit jaar is een jaar met veel jubilarissen. Voorzitter Gert Jan verzorgt een korte toespraak bij 
jarige (ere)lid Bert Oosterveld ontvangt vele 

mplimenten voor zijn werk op het veld en achter de schermen. Joop Nordsiek wordt als 
tijd van 1:35 minuten. Thijs Haage, 

Merel Oosterveld, Mieke Smit van der Zwaan, Oswaldo Henriquez ontvangen met applaus 

Hanneke Stolmeijer neemt het speldje voor haar man mee. De afwezige Frank en Petra van 

Laura Wissink onthult mede namens de afwezige Robbert Heuvelman en Martijn Guillot de 
in de Wall of Fame. 

ring uit voor het vele werk en de energie die geleverd is voor 
het samenstellen van de verschillende verslagen en geeft aan dat deze verslagen altijd een 
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uitstekend middel vormen om het wel en wee van de c.q. de geschiedenis van TTT te volgen. 
Alle verslagen worden goedgekeurd door de bezoeker
 

8. Bespreking en vaststellen van het financieel resultaat 201
Penningmeester Michel ten Bulte bespreekt een aantal (opvallende) zaken in de 
exploitatie-rekeningen van TTT.
- de reiskosten hebben € 2000,
onderzoeken wat de oorzaak van dit te grote verschil is geweest.
- de materialenkosten zijn door goed beleid 
de (afscheid nemende) materiaal
- De kantine heeft prima gedraaid en inkomsten hebben hun doelen bereikt. Met dank aan 

Ronald Geurtsen en zijn team.
- De grote club actie heeft 

Magda van Duiven. 
- Bij de donaties dient de kwijtschelding van de WMO gelden (3500 euro) benoemd te 

worden. 
- De achterstand van de contributies is beduidend minder geworden. Een aantal leden (Joop 

Hassink, Brigitte Rorink, Bertil Haage en Jan van der Molen) heeft als een “pitbull
hier veel energie in gestoken. De vereniging is vanaf 1 januari overgegaan op een 
incasso-systeem. 

 
Balans 
Bert Oosterveld merkt op dat de balansbedragen gelijk dienen te zijn
vermelding.   
Op de inventaris is te weinig afgeschreven.
De club heeft nog maar een korte periode te maken met twee leningen. De hypothecaire lening 
loopt af in 2021. De lening voor de plaatsing van de legionella
  

9. Verslag kascontrolecommissie
Joop Hassink meldt tezamen met Kay Dijs dat hij
gecontroleerd, waarbij alle stukken aanwezig waren. Tegelijkertijd heeft hij zijn zorgen geuit 
betreffende een aantal zaken:
- De reiskosten zijn te hoog uitgevallen en er dient een analy
- Ook de crediteuren zijn onverantwoord hoog: schulden zijn voornamelijk aan materiaal 

leverancier, obligatieleners en gemeente 
- De debiteuren contributie zijn weliswaar sterk teruggelopen, maar met 

steeds te hoog. En niet acceptabel. Daarbij moet in aanmerking worden genomen dat de 
afgelopen twee jaar grote bedragen op de contributie zijn afgeschreven als oninbaar. I
totaal zo’n €6000,-- Door een accurater inningsbeleid moet dit voorkomen worden. 

- Kantine 
o Er bestaat een goede regeling dat afstortingen van geld door twee personen 

getekend moet worden. Dat gebeurt erg vaak niet.
o Er is een administratie van gestorte gel

overzichtelijker kunnen.
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uitstekend middel vormen om het wel en wee van de c.q. de geschiedenis van TTT te volgen. 
en worden goedgekeurd door de bezoekers van de ALV. 

Bespreking en vaststellen van het financieel resultaat 2018 
Penningmeester Michel ten Bulte bespreekt een aantal (opvallende) zaken in de 

rekeningen van TTT. 
€ 2000,- meer gekost dan begroot. Hij gaat tezamen met Johan Lezwijn 

onderzoeken wat de oorzaak van dit te grote verschil is geweest. 
de materialenkosten zijn door goed beleid € 2500,- lager geweest dan begroot, met dank aan 

de (afscheid nemende) materiaal-commissaris Patrick Hartman. 
De kantine heeft prima gedraaid en inkomsten hebben hun doelen bereikt. Met dank aan 
Ronald Geurtsen en zijn team. 
De grote club actie heeft € 934 opgeleverd. Met dank aan de leden en Erwin Dekker en 

dient de kwijtschelding van de WMO gelden (3500 euro) benoemd te 

De achterstand van de contributies is beduidend minder geworden. Een aantal leden (Joop 
Hassink, Brigitte Rorink, Bertil Haage en Jan van der Molen) heeft als een “pitbull

veel energie in gestoken. De vereniging is vanaf 1 januari overgegaan op een 

Bert Oosterveld merkt op dat de balansbedragen gelijk dienen te zijn,

weinig afgeschreven.   
heeft nog maar een korte periode te maken met twee leningen. De hypothecaire lening 

loopt af in 2021. De lening voor de plaatsing van de legionella-installatie loopt af in 2022.

Verslag kascontrolecommissie 
Joop Hassink meldt tezamen met Kay Dijs dat hij een inzichtelijke boekhouding heeft 
gecontroleerd, waarbij alle stukken aanwezig waren. Tegelijkertijd heeft hij zijn zorgen geuit 
betreffende een aantal zaken: 

De reiskosten zijn te hoog uitgevallen en er dient een analyse per team gemaakt te worden 
de crediteuren zijn onverantwoord hoog: schulden zijn voornamelijk aan materiaal 

leverancier, obligatieleners en gemeente  
De debiteuren contributie zijn weliswaar sterk teruggelopen, maar met 
steeds te hoog. En niet acceptabel. Daarbij moet in aanmerking worden genomen dat de 
afgelopen twee jaar grote bedragen op de contributie zijn afgeschreven als oninbaar. I

Door een accurater inningsbeleid moet dit voorkomen worden. 

Er bestaat een goede regeling dat afstortingen van geld door twee personen 
getekend moet worden. Dat gebeurt erg vaak niet. 
Er is een administratie van gestorte gelden. Deze administratie zou echter 
overzichtelijker kunnen. 

uitstekend middel vormen om het wel en wee van de c.q. de geschiedenis van TTT te volgen. 
 

Penningmeester Michel ten Bulte bespreekt een aantal (opvallende) zaken in de 

eer gekost dan begroot. Hij gaat tezamen met Johan Lezwijn 

lager geweest dan begroot, met dank aan 

De kantine heeft prima gedraaid en inkomsten hebben hun doelen bereikt. Met dank aan 

€ 934 opgeleverd. Met dank aan de leden en Erwin Dekker en 

dient de kwijtschelding van de WMO gelden (3500 euro) benoemd te 

De achterstand van de contributies is beduidend minder geworden. Een aantal leden (Joop 
Hassink, Brigitte Rorink, Bertil Haage en Jan van der Molen) heeft als een “pitbull-team” 

veel energie in gestoken. De vereniging is vanaf 1 januari overgegaan op een 

, zonder saldo 

heeft nog maar een korte periode te maken met twee leningen. De hypothecaire lening 
installatie loopt af in 2022. 

een inzichtelijke boekhouding heeft 
gecontroleerd, waarbij alle stukken aanwezig waren. Tegelijkertijd heeft hij zijn zorgen geuit 

e per team gemaakt te worden  
de crediteuren zijn onverantwoord hoog: schulden zijn voornamelijk aan materiaal 

De debiteuren contributie zijn weliswaar sterk teruggelopen, maar met €10.000,-- nog 
steeds te hoog. En niet acceptabel. Daarbij moet in aanmerking worden genomen dat de 
afgelopen twee jaar grote bedragen op de contributie zijn afgeschreven als oninbaar. In 

Door een accurater inningsbeleid moet dit voorkomen worden.  

Er bestaat een goede regeling dat afstortingen van geld door twee personen 

den. Deze administratie zou echter 
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- In algemene zin zijn er veel kosten voor gas, water en elektriciteit. En dat voor een 
zomersport. Analyse van het ontstaan van deze kosten is wenselijk.
  

10. Bestuursverkiezingen en rooster van aftre
Tijdens de bijeenkomst worden er geen kandidaten gevonden voor de openstaande functies. 
De aanwezige leden kunnen geen gehoor geven aan het verzoek van 
Mooi, die nogmaals pleit voor verjonging in het bestuur en invulling voor belangrijke functies, 
zoals het secretariaat en technische zaken.
Dimitri Lasscher wordt benoemd tot bestuurslid algemene zaken, in het bijzonder belast met 
sponsoring. 
Het bestuur kent voor 2019 de volgende bezetting en rooster van aftreden.
Voorzitter:   Gert Jan Mooi 
Penningmeester:  Michel ten Bulte 
Secretaris:    geen invulling
Bestuurslid Technische Zaken: geen invulling 
Bestuurslid sponsorzaken: Dimitri Lasscher 
 

Pauze  
 

11. Mededelingen van het nieuwe bestuur
Het Europees Kampioenschap Softbal onder 15 in 20
Enschede !  
Gesprek wethouder Niels v/d Berg november 2018 :
 Contract huurveld loopt af in 2021, 

Enschede over Diekmanterrein. Bert Oosterveld en Jan Van der Molen hebben het 
Diekman bezocht en ingemeten. 

 Honkbalveld is opgeschoond en gereed gemaakt
hekwerk bij de parkeerplaats 
gemaakt en bij het kleine beeballveld

De diverse commissies van TTT organiseren onders
 Mastenbroek toernooi, U17 toernooi

Slowpitch toernooi 
• Daarnaast roept de voorzitter vele leden op om deel te nemen aan 
• In het gesprek met de naaste buren werd 

verlichting” op het veld. 
• De scorecursussen van Jesse Maduro 
• Samenwerking AWA, voortgezet, betreft gebruik van locatie / evenementen en dagelijks 

toezicht 
• Er is een samenwerking met C
• TTT wordt geconfronteerd met de vervanging van 3 scoreborden. 

hoge rekening. Hiervoor is een afbetalingsregeling getroffen.
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In algemene zin zijn er veel kosten voor gas, water en elektriciteit. En dat voor een 
zomersport. Analyse van het ontstaan van deze kosten is wenselijk.

verkiezingen en rooster van aftreden 
Tijdens de bijeenkomst worden er geen kandidaten gevonden voor de openstaande functies. 
De aanwezige leden kunnen geen gehoor geven aan het verzoek van 
Mooi, die nogmaals pleit voor verjonging in het bestuur en invulling voor belangrijke functies, 
zoals het secretariaat en technische zaken. 
Dimitri Lasscher wordt benoemd tot bestuurslid algemene zaken, in het bijzonder belast met 

bestuur kent voor 2019 de volgende bezetting en rooster van aftreden.
Gert Jan Mooi   2020    
Michel ten Bulte   2022 
geen invulling  2021 

Bestuurslid Technische Zaken: geen invulling  2022 
Dimitri Lasscher  2022   

Mededelingen van het nieuwe bestuur: 
Europees Kampioenschap Softbal onder 15 in 2020 gaat naar Tex Town Tigers 

Gesprek wethouder Niels v/d Berg november 2018 : 
uurveld loopt af in 2021, momenteel in verkennende fase met gemeente 

Diekmanterrein. Bert Oosterveld en Jan Van der Molen hebben het 
Diekman bezocht en ingemeten. Op 22 maart is er een vervolggesprek met de wethouder. 
Honkbalveld is opgeschoond en gereed gemaakt, dugout hersteld, nieuw toegangshek & 

parkeerplaats van Trifora. Softbalveld wordt ook opgeschoond en gereed 
leine beeballveld wordt het gras verwijderd en uitgevoerd in gravel

De diverse commissies van TTT organiseren onderstaande toernooien:
U17 toernooi, Scholenbeeball toernooi, Bedrijven softbaltoernooi

Daarnaast roept de voorzitter vele leden op om deel te nemen aan NL doet 
In het gesprek met de naaste buren werd aandacht gevraagd voor te “late muziek” en “late 

corecursussen van Jesse Maduro zijn gestart in maart 2019. 
Samenwerking AWA, voortgezet, betreft gebruik van locatie / evenementen en dagelijks 

et Crossfit voor DS1  
econfronteerd met de vervanging van 3 scoreborden. Dit betreft een onverwachte 

Hiervoor is een afbetalingsregeling getroffen. 

In algemene zin zijn er veel kosten voor gas, water en elektriciteit. En dat voor een 
zomersport. Analyse van het ontstaan van deze kosten is wenselijk. 

Tijdens de bijeenkomst worden er geen kandidaten gevonden voor de openstaande functies. 
De aanwezige leden kunnen geen gehoor geven aan het verzoek van voorzitter Gert Jan 
Mooi, die nogmaals pleit voor verjonging in het bestuur en invulling voor belangrijke functies, 

Dimitri Lasscher wordt benoemd tot bestuurslid algemene zaken, in het bijzonder belast met 

bestuur kent voor 2019 de volgende bezetting en rooster van aftreden. 

naar Tex Town Tigers 

de fase met gemeente 
Diekmanterrein. Bert Oosterveld en Jan Van der Molen hebben het 

vervolggesprek met de wethouder.  
out hersteld, nieuw toegangshek & 

Softbalveld wordt ook opgeschoond en gereed 
gras verwijderd en uitgevoerd in gravel 

taande toernooien: 
Bedrijven softbaltoernooi, 

NL doet op za 16 maart. 
aandacht gevraagd voor te “late muziek” en “late 

Samenwerking AWA, voortgezet, betreft gebruik van locatie / evenementen en dagelijks 

Dit betreft een onverwachte 
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• TTT is een rookvrije vereniging
• Dak slecht, niet vervangen ( besluit ALV 2018)

 
12. Voorstellen reiskosten 2019 /

a. Reiskosten: 
De reiskosten hebben afgelopen jaar een tekort opgeleverd van 2000 euro. De 
aanwezige leden stemmen het voorstel van het bestuur af om de reiskosten bijd
verhogen. De bijdragen voor 2019 zi

 2019 
Pupillen €  90,00 
Aspiranten € 114,50 
Junioren € 129,00 
Senioren € 150,00 
 
De vergadering verzoekt het bestuur om:
- Onderzoek te verrichten naar de kosten per team
- Het busvervoer tot een minimum
- Te bekijken of er goedkoper busjesvervoer mogelijk is; leasen, andere goedkopere 

vervoerder te zoeken. 
Het bestuur meldt dat er maximaal met drie auto’s naar uitwedstrijden kan worden gereden, 
met maximale bezetting voor spelers. (1 chauffeur, vier spelers).
Chauffeurs die willen declareren
te ontvangen en op te sturen naar de penningmeester. De kosten worden binnen 14 dagen 
overgemaakt. 
 

b. gezinscontributie 
Bij de gezinscontributie staat een foutje in de agenda. Juist is: 3
bestuur stelt voor om de gezinscontributie weer opnieuw in te voeren. 
Het voorstel wordt verworpen door de ledenvergadering.

 
13. Vaststellen van de begroting 20

Deze wordt na een korte toelichting 
aanpassingen vastgesteld. 

 
14. Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie

Kay Dijs en Joop Nordsiek vormen de nieuwe kascommissie met Renate van Stigt als 
reserve.  
 

15. Benoeming van de commissies
Het bestuur stelt een nieuwe commissie in. De commissie voor het EK
Tim en Bert Oosterveld, Henk Heegen, Joop Hassink en Aafje van Baal.

EN SOFTBALVERENIGING TEX TOWN TIGERS 

Pagina 6 

ookvrije vereniging; leden graag volgens de spelregels gedragen.
slecht, niet vervangen ( besluit ALV 2018) 

reiskosten 2019 / contributie 2020 

De reiskosten hebben afgelopen jaar een tekort opgeleverd van 2000 euro. De 
aanwezige leden stemmen het voorstel van het bestuur af om de reiskosten bijd
verhogen. De bijdragen voor 2019 zien er als volgt uit. 

 
 
 
 

De vergadering verzoekt het bestuur om: 
Onderzoek te verrichten naar de kosten per team 

een minimum te beperken (HB1, SB1, HSB1). 
Te bekijken of er goedkoper busjesvervoer mogelijk is; leasen, andere goedkopere 

Het bestuur meldt dat er maximaal met drie auto’s naar uitwedstrijden kan worden gereden, 
ng voor spelers. (1 chauffeur, vier spelers). 

Chauffeurs die willen declareren, dienen een declaratieformulier van coach/teambegeleider 
te ontvangen en op te sturen naar de penningmeester. De kosten worden binnen 14 dagen 

Bij de gezinscontributie staat een foutje in de agenda. Juist is: 3e kind 10%, 4
bestuur stelt voor om de gezinscontributie weer opnieuw in te voeren. 
Het voorstel wordt verworpen door de ledenvergadering. 

Vaststellen van de begroting 2020  
Deze wordt na een korte toelichting van de penningmeester door de ALV 

Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie 
Kay Dijs en Joop Nordsiek vormen de nieuwe kascommissie met Renate van Stigt als 

commissies 
Het bestuur stelt een nieuwe commissie in. De commissie voor het EK
Tim en Bert Oosterveld, Henk Heegen, Joop Hassink en Aafje van Baal.

; leden graag volgens de spelregels gedragen. 

De reiskosten hebben afgelopen jaar een tekort opgeleverd van 2000 euro. De 
aanwezige leden stemmen het voorstel van het bestuur af om de reiskosten bijdrage te 

 
Te bekijken of er goedkoper busjesvervoer mogelijk is; leasen, andere goedkopere 

Het bestuur meldt dat er maximaal met drie auto’s naar uitwedstrijden kan worden gereden, 

dienen een declaratieformulier van coach/teambegeleider 
te ontvangen en op te sturen naar de penningmeester. De kosten worden binnen 14 dagen 

kind 10%, 4e kind 15%. Het 
bestuur stelt voor om de gezinscontributie weer opnieuw in te voeren.  

door de ALV zonder 

Kay Dijs en Joop Nordsiek vormen de nieuwe kascommissie met Renate van Stigt als 

Het bestuur stelt een nieuwe commissie in. De commissie voor het EK-onder-15 bestaat uit 
Tim en Bert Oosterveld, Henk Heegen, Joop Hassink en Aafje van Baal.  



 HONK- EN SOFTBALVERENIGING
 
 

 

De overige 20 commissies blijven intact. Vele leden zullen ook in 2019 zich weer 
voor hun commissie. 
Met nog steeds het verzoek aan leden om zich kandidaat te stellen voor:
- TC softbal 
- Sponsorcommissie (om Dimitri Lasscher en André Hogt te ondersteunen)
- Materiaalcommissaris (Patrick Hartman heeft zijn taken moeten neerle

aspiranten gaat trainen/coachen.)
 

16. Uitloten van de ledenobligaties, voorstel voor 201
Met alle leden die destijds obligaties hebben gekocht, zal contact worden opgenomen om te 
overleggen op welke manier deze 
 

17. Rondvraag 
- Aafje van Baal stelt voor om de “pot” van de sb. junioren over te hevelen naar de 

jeugdcommissie. Dit wordt in orde bevonden.
- Marieke Stolmeijer verzoekt de coördinatoren van het pakkenfonds 

maken om de jeugdteams
laten lopen. Ze vindt het niet kunnen dat te veel jonge spelers er niet netjes gekleed bij 
lopen. De beeballers dienen 
geeft hierop een negatief antwoord en meldt 
antwoord wekt wrevel bij sommige leden/coaches.

- Jesse Maduro spreekt zijn
geen lid zijn van TTT. Hij verzoekt het bestuur hier op toe
Jesse is eveneens van mening dat het huishoudelijk reglement 
desnoods een commissie dient in te stellen, die het HHR actualiseert. Rob Hassink 
wordt hiervoor benaderd.
Jesse spreekt eveneens zijn zorg uit dat de clubkleuren v
zichtbaar zijn bij de teams van TTT. Er is te veel verscheidenheid
herkennen!!  
Wie bepaalt de kleuren? De voorzitter zal overleg voeren met betrokken. 
coördinatoren van het pakkenfonds

- Joop Hassink pleit voor meer deelnemers aan de club van 50, die dit jaar haar best doet 
om de enorme kostenpost van de vervanging van 
verlichten. Hij krijgt die avond 350 euro, doordat zeven deelnemers zich aanmelden.

-  
18. Speerpunten 
De voorzitter meldt: 
De sport komt op de 1e plaats! We moeten o
Ondersteuning / ontwikkeling kader ( leden welke hiervoor openstaan niet alleen de TC2 maar 
ook de TC3 of zelfs TC4 opleiding laten volgen )
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De overige 20 commissies blijven intact. Vele leden zullen ook in 2019 zich weer 

Met nog steeds het verzoek aan leden om zich kandidaat te stellen voor:

Sponsorcommissie (om Dimitri Lasscher en André Hogt te ondersteunen)
Materiaalcommissaris (Patrick Hartman heeft zijn taken moeten neerle
aspiranten gaat trainen/coachen.) 

Uitloten van de ledenobligaties, voorstel voor 2019  
Met alle leden die destijds obligaties hebben gekocht, zal contact worden opgenomen om te 

op welke manier deze leden met een terugbetaling willen omgaan. 

Aafje van Baal stelt voor om de “pot” van de sb. junioren over te hevelen naar de 
jeugdcommissie. Dit wordt in orde bevonden. 
Marieke Stolmeijer verzoekt de coördinatoren van het pakkenfonds 
maken om de jeugdteams een trots gevoel te geven, door hen netjes in uniformen te 
laten lopen. Ze vindt het niet kunnen dat te veel jonge spelers er niet netjes gekleed bij 

De beeballers dienen bovendien in dezelfde broeken te spelen. 
tief antwoord en meldt dat de leverancier in gebreke blijft.

antwoord wekt wrevel bij sommige leden/coaches. 
n ongerustheid uit over het feit dat sommige commissieleden 

geen lid zijn van TTT. Hij verzoekt het bestuur hier op toe te zien. 
Jesse is eveneens van mening dat het huishoudelijk reglement hierin 
desnoods een commissie dient in te stellen, die het HHR actualiseert. Rob Hassink 
wordt hiervoor benaderd. 
Jesse spreekt eveneens zijn zorg uit dat de clubkleuren van TTT steeds minder goed 
zichtbaar zijn bij de teams van TTT. Er is te veel verscheidenheid; TTT is net meer te 

Wie bepaalt de kleuren? De voorzitter zal overleg voeren met betrokken. 
het pakkenfonds, bestuur en TC. 

Joop Hassink pleit voor meer deelnemers aan de club van 50, die dit jaar haar best doet 
om de enorme kostenpost van de vervanging van elektronica van het scorebord te 
verlichten. Hij krijgt die avond 350 euro, doordat zeven deelnemers zich aanmelden.

We moeten onze sport nog populairder maken
Ondersteuning / ontwikkeling kader ( leden welke hiervoor openstaan niet alleen de TC2 maar 
ook de TC3 of zelfs TC4 opleiding laten volgen ) 

De overige 20 commissies blijven intact. Vele leden zullen ook in 2019 zich weer actief inzetten 

Met nog steeds het verzoek aan leden om zich kandidaat te stellen voor: 

Sponsorcommissie (om Dimitri Lasscher en André Hogt te ondersteunen) 
Materiaalcommissaris (Patrick Hartman heeft zijn taken moeten neerleggen, doordat hij 

Met alle leden die destijds obligaties hebben gekocht, zal contact worden opgenomen om te 
illen omgaan.  

Aafje van Baal stelt voor om de “pot” van de sb. junioren over te hevelen naar de 

Marieke Stolmeijer verzoekt de coördinatoren van het pakkenfonds het mogelijk te 
een trots gevoel te geven, door hen netjes in uniformen te 

laten lopen. Ze vindt het niet kunnen dat te veel jonge spelers er niet netjes gekleed bij 
in dezelfde broeken te spelen. Tim Oosterveld 

de leverancier in gebreke blijft. Dit 

ongerustheid uit over het feit dat sommige commissieleden 
 

hierin leidend is en 
desnoods een commissie dient in te stellen, die het HHR actualiseert. Rob Hassink 

an TTT steeds minder goed 
; TTT is net meer te 

Wie bepaalt de kleuren? De voorzitter zal overleg voeren met betrokken. Dit 

Joop Hassink pleit voor meer deelnemers aan de club van 50, die dit jaar haar best doet 
van het scorebord te 

verlichten. Hij krijgt die avond 350 euro, doordat zeven deelnemers zich aanmelden. 

maken! 
Ondersteuning / ontwikkeling kader ( leden welke hiervoor openstaan niet alleen de TC2 maar 



 HONK- EN SOFTBALVERENIGING
 
 

 

Binnen de communicatie kan er nog steeds het nodige verbeterd worden.
Funding is hard nodig. Sommige wensen vragen geld.
Het bestuur wil meer bestuurlijke taken oppakken i.p.v. operationele zaken
uitsluitend mogelijk met een groter bestuur. (5 person
Het bestuur meldt dat het principe 
invullen met betrokken en de “fundraisers”.
Met het bestuur en de Technische Commissies honk
ontwikkelen, waar wij als TTT ov
We willen daarbij graag werken en spelen met eigen spelers die binnen TTT zijn opgegroeid en 
opgeleid. 
 

Joop Nordsiek geeft aan dat het laatste punt in de Speerpunten 2019
binnen TTT zijn opgegroeid en opgeleid” verkeerd kan vallen. De voorzitter geeft aan dat hiermee geen spelers / 
speelsters van andere verenigingen die bij TTT willen spelen worden buitengesloten, maar dat het hier tijdelijke ( 
buitenlandse ) spelers / speelsters betreffen die aan de teams toegevoegd worden om het team op niveau te houden.

 
19. Sluiting 

De voorzitter bedankt de leden voor de aanwezigheid op en 
prettige inbreng van deze ALV.
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kan er nog steeds het nodige verbeterd worden.
is hard nodig. Sommige wensen vragen geld. 

eer bestuurlijke taken oppakken i.p.v. operationele zaken
uitsluitend mogelijk met een groter bestuur. (5 personen)  
Het bestuur meldt dat het principe “De hand op de knip, maar kwaliteit kost geld”
invullen met betrokken en de “fundraisers”. 

he Commissies honk- en softbal dienen we e
waar wij als TTT over 5 jaar willen staan 

werken en spelen met eigen spelers die binnen TTT zijn opgegroeid en 

Joop Nordsiek geeft aan dat het laatste punt in de Speerpunten 2019  “Willen werken en spelen met eigen spelers die 
jn opgegroeid en opgeleid” verkeerd kan vallen. De voorzitter geeft aan dat hiermee geen spelers / 

speelsters van andere verenigingen die bij TTT willen spelen worden buitengesloten, maar dat het hier tijdelijke ( 
fen die aan de teams toegevoegd worden om het team op niveau te houden.

De voorzitter bedankt de leden voor de aanwezigheid op en 
prettige inbreng van deze ALV.  

kan er nog steeds het nodige verbeterd worden. 

eer bestuurlijke taken oppakken i.p.v. operationele zaken, maar dit is 

maar kwaliteit kost geld” goed wil 

en softbal dienen we een visie te 

werken en spelen met eigen spelers die binnen TTT zijn opgegroeid en 

“Willen werken en spelen met eigen spelers die 
jn opgegroeid en opgeleid” verkeerd kan vallen. De voorzitter geeft aan dat hiermee geen spelers / 

speelsters van andere verenigingen die bij TTT willen spelen worden buitengesloten, maar dat het hier tijdelijke ( 
fen die aan de teams toegevoegd worden om het team op niveau te houden. 


